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Bestyrelsesmøde Jollen/Staget 
Tirsdag den 18.04.2023 kl. 17.30 i Fælleshuset. 

Til stede  
       Mia Vergo 
       Anne-Mette Andersen 
       Henrik Dencker  
       Kirsten Aunel (Kirsten) 
       Kirsten Kofoed (KiKo) 
       Lars Jensen 
       Jørgen K. Hansen  
 
 

Dagsorden 
 

• Generalforsamlingen 
Vi gennemgik punkterne til generalforsamlingen. Jørn Martin Peterslund, som 
bestyrelsen vil foreslå som dirigent, deltog under dette punkt.  
 
Forslaget fra en beboer, om at få sået/plantet flere blomster i vores græs for 
at fremme biodiversiteten, er trukket tilbage.  
 
Vi har besluttet, at der igen i år skal være en buffet efterfølgende, da flere har 
tilkendegivet, at det er en god afslutning på generalforsamlingen. 
 

• GF Borupgård 
Lars Jensen er blevet valgt ind i bestyrelsen GF Borupgård. Her vil han blandt 
andet arbejde for, at vi får fældet de træer, som tager vores udsigt til 
Øresund. Dette vil ske gennem opfølgende kontakt til Bane Danmark og 
Helsingør Kommune.  

 
• Poppelgården 

Der er endnu ikke nogle fastlagte planer om, hvilke ændringer der vil blive på 
grunden. Om de nuværende bygninger skal renoveres, eller om der skal 
bygges nyt vides ikke.  Da vores udsigt er vigtig, vil Lars via GF Borupgård følge 
udviklingen omkring Poppelgården tæt, for en forsat dialog med Helsingør 
Kommunen. 
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• Havedag 
Den næste havedag bliver den 4. juni 2023. 

 
• Behandling af udendørs borde og bænke 

Vi drøftede hyppigheden af træbehandling på vores borde og bænke. Det skal 
ikke være samme behandling som sidst, da de havde svært ved at tørre ind.  
Vi vil tage det op med Seniorklubbens mænd, måske de vil stå for opgaven.  

 
• Veje, træer og stier 

Mia og Anne-Mette har afholdt møde den nuværende direktør på Comwell 
Borupgård med henblik på beskæring af de selvsåede træer, som gror på 
skråningen langs Jollevejen. Det var enighed om, at disse træer skal fældes, og 
der vil blive indhentet et tilbud på prisen for udførsel.  

            
           Den nuværende aftale med GF Borupgård er er at vores fælles æbletræer 
           skal beskæres hvert 3. år. Vi vil komme med forslag om, at dette bliver ændret 
           til hvert andet år, så vi undgår den voldsomme beskæring. 
     
           Vores vejtræer har svært ved at overleve på grund af den dårlige jord. Så når  
           der er tørre perioder, vil en spand vand fra os beboere være kærkommen.  
 

• Ønske om ny ekstra bænk på tennisbanen 
Steen Birkdal er trådt ind i tennisudvalget, og bestyrelsen godkender indkøb 
af en ekstra bænk. 
 
Der vil blive afholdt tennis- og petanqueturnering søndag den 14. maj. Der er 
via hjemmesiden sendt nyhedsbrev med information om dagen samt 
mulighed for tilmelding.  

 
• Næste møde i fælleshuset 

           Den 16. maj 2023 kl. 19.00 
            

• Eventuelt 
 
 

 
            For referat  

Kirsten Aunel 


